
Zápis ze zasedáńı SKAS dne 6. 3. 2014

Př́ıtomńı senátoři: T. Masař́ık, O. Procházka, T. Roskovec, J. Šejnoha, V. Tůma, Z. Vytis-
ková, T. Zadražil.
Omluveni: P. Vágner
Hosté:
Program:

1. Schváleńı programu

2. Schváleńı zápisu z minulého zasedáńı

3. Volba pokladńıka

4. Informace ze setkáńı SKAS s proděkanem pro Informatickou sekci

5. Podpora volnočasových aktivit

6. Informováńı o zasedáńı komiśı

7. Schváleńı starých zápis̊u, koncepce webu SKAS

8. 6K61

9. Fórum: setkáńı student̊u se SKAS

10. Angličtina pro doktorské studium

11. Diskuze o přij́ımaćım ř́ızeńı

12. Anketa na LS 13/14, koncepce ankety a jej́ı zveřejňováńı

13. Různé

1. Schváleńı programu

J. Šejnoha navrhl přesun bodu programu
”
6K61“ za bod

”
Schvalováńı starých zápis̊u“.

Změna byla schválena tichým souhlasem.

2. Schváleńı zápisu z minulého zasedáńı

Zápis z minulého zasedáńı byl schválen tichým souhlasem.

3. Volba pokladńıka

Usneseńı: SKAS MFF UK jmenuje T. Zadražila do funkce pokladńıka.

Hlasováńı: 6–0–2, přijato

4. Informace ze setkáńı SKAS s proděkanem pro Informatickou
sekćı

Členové SKAS (T. Masař́ık, J. Šejnoha, V. Tůma a Z. Vytisková) se sešli s proděkanem
Informatické sekce O. Čepkem. V. Tůma zaslal proděkanovi email s předběžnými body diskuze.

Ze setkáńı:

• Prod. Čepek souhlasil s žádost́ı SKAS o instalaci nové nástěnky v Malostranské budově.
Mı́sto bylo zvoleno v prostoru velkého výskytu lid́ı v př́ızemı́ budovy vedle výtahu.

• Diskutována byla setkávaćı mı́sta a odpočinkové prostory pro studenty. Z. Vytisková
přednesla požadavek na vhodná pracovńı mı́sta pro softwarové projekty. Bylo nalezeno
řešeńı v systému použit́ı softwarových učeben na MS.



• Členové SKAS požádali o možnost prodeje dotovaných baget na MS. Prod. Čepek se
myšlence nebráńı, a předá podnět A. Ĺıskovi, tajemńıkovi fakulty.

• Členové SKAS navrhli konáńı reklamńıho dne NMgr. studíı – ćılem je podrobněji prezen-
tovat student̊um Bc. studia studijńı obory NMgr. informatiky.

• Prod. Čepek informoval SKAS o plánované úpravě vstupu do budovy formou př́ıstupu
přes kartu studenta/zaměstnance.

SKAS děkuje proděkanu Čepkovi za vstř́ıcné přijet́ı a věcnou diskuzi.

5. Podpora volnočasových aktivit

Byla přednesena žádost Spolku Matfyzák o občasné využit́ı části prostoru nástěnek SKAS
na MFF.
Členové SKAS po živé diskuzi nedospěli k jednoznačnému závěru a bod se odkládá.

6. Informováńı o zasedáńı komiśı

Z. Vytisková navrhla zavést princip o stručném informováńı člen̊u SKAS o pr̊uběhu komiśı,
do kterých SKAS navrhla své zástupce. Proběhla diskuze od koho, dokdy a kolik informaćı bude
SKAS požadovat.
O. Procházka navrhl seznam doporučených či nominovaných člen̊u vystavit na stránkách SKAS.

Usneseńı: SKAS MFF UK by od člen̊u komiśı nominovaných SKAS docenila upozorněńı na
významné informace o děńı v komiśıch.

Hlasováńı: 6–0–2, přijato

V. Tůma v návaznosti informuje o proběhlém jednáńı na ekonomické komisi, konkrétně o
situaci vraceńı peněz za granty od GAUK.
Na dotaz J. Šejnohy, zda jde o vráceńı peněz z d̊uvodu úspor v rámci zodpovědného nakládáńı se
svěřenými prostředky či jde o nepořádné a řádné nevyužit́ı všech dostupných finančńıch zdroj̊u,
V. Tůma odpov́ıdá, že ano.

7. Schváleńı starých zápis̊u, koncepce webu SKAS

T. Roskovec přisĺıbil zkontrolovat zápisy ze zasedáńı SKAS (kontrola vystaveńı správných a
odsouhlasených verźı zápis̊u).

V. Tůma se do budoucna zamysĺı nad jednodušš́ı a efektivněǰśı podobou webu SKAS.

8. 6K61

J. Šejnoha připomı́ná koncepci setkáńı 6k61 (smysl setkáńı, zp̊usob volby kandidát̊u, a tech-
nické záležitosti pr̊uběhu setkáńı: mı́sto, čas, datum), představuje navržené kandidáty za jed-
notlivé sekce a vyzývá k diskuzi. Kandidáti jsou přijati bez námitek.
Usneseńı: SKAS MFF UK pověřuje J. Šejnohu organizaćı setkáńı 6k61.

Hlasováńı: 5–1–2, přijato



9. Fórum: setkáńı student̊u se SKAS

O. Procházka informuje o koncepci Fóra MFF 2014 (dř́ıve
”
Setkáńı se SKAS“). Ćılem je

vytvořit setkáńı a diskuzi SKAS s akademickou obćı – zejména studenty fakulty.
O. Procházka navrhuje využ́ıt většinu času k moderované diskuzi se studenty. Forma setkáńı:
a) úvodńı představeńı, b) moderovaná část diskuze, c) volná diskuze. Z. Vytisková připomı́ná,
že se nejedná o předvolebńı setkáńı ve smyslu představeńı kandidát̊u, ale ve smyslu motivováńı
potenciálńıch kandidát̊u z řad př́ıchoźıch student̊u.

Usneseńı: SKAS MFF UK uvolńı prostředky do max. výše 5000 Kč pro zajǐstěńı občerstveńı
na akci FÓRUM MFF 2014, která se uskutečńı 19.3.2014 od 18:00 v posluchárně T1.

Hlasováńı: 7–0–1, přijato

T. Masař́ık pošle informačńı email všem student̊um o konáńı setkáńı.

10. Angličtina pro doktorské studium

Proběhla diskuze nad pr̊uběhem a smysluplnost́ı PhD. zkoušky z anglického jazyka.
J. Šejnoha navrhuje jej́ı spojeńı s WDS, kde by se mohla konat ústńı část zkoušky formou ústńı
konferenčńı prezentace studentem s následnou diskuźı nad tématem. T. Roskovec protiargu-
mentuje neatraktivitou WDS pro studenty, kteř́ı maj́ı dostatečně zaj́ımavé vědecké výsledky
pro publikaci na prestižněǰśıch konferenćıch.

V. Tůma informuje o malém počtu a kapacitě vypsaných termı́n̊u na PhD. zkoušku z an-
glického jazyka v zimńım semestru. Po explicitńı žádosti směřované na KJP byla kapacita
termı́n̊u navýšena.

Odchod – T. Roskovec (20:00).

11. Diskuze o přij́ımaćım ř́ızeńı

Z. Vytisková představuje současný test přij́ımaćıho ř́ızeńı na MFF, a uvád́ı diskuzi nad ćıli
přij́ımaćıho ř́ızeńı a jejich plněńı aktuálńım přij́ımaćım testem. J. Šejnoha navrhuje interpelaci
studijńıho proděkana.

12. Anketa na LS 13/14, koncepce ankety a jej́ı zveřejňováńı

T. Masař́ık a J. Šejnoha informuj́ı o závěrech děkanské Komise pro anketu a pr̊uběhu zpracováńı
ankety.
Výsledky ankety jsou zpracovány, ztratilo se netriviálńı množstv́ı předmět̊u, výsledky ankety
budou poskytnuty SKAS ke zveřejněńı. Komise se fyzicky sešla naposledy na podzim, nyńı ko-
munikuje jen emaily.

Odchod – V. Tůma (21:29).

Usneseńı: V zájmu co nejsnazš́ı dostupnosti výsledk̊u studentské ankety, SKAS MFF UK žádá
zveřejňováńı výsledk̊u anket v současné podobě, tj. formu kompletńıch tabulek a maximálńıho
možného rozsahu psaných komentář̊u a současného zpětného nahráńı a nahráváńı výsledk̊u do
SISu.

Hlasováńı: 4–0–4, přijato



13. Různé

O. Procházka informuje o současném vývoji nahráváńı přednášek. Nahráváńı aktuálně prob́ıhá
na přednášce Prof. Kraj́ıčka a doc. Semeráka. SKAS jsou k nahlédnut́ı pracovńı záznamy prvńıch
přednášek. Celkově se nahráváńı vyv́ıj́ı dobře.

Usneseńı: SKAS MFF UK vyjadřuje spokojenost s dosavadńımi výsledky projektu nahráváńı
přednášek a poděkováńı vedeńı fakulty a doc. Lustigové za velmi konstruktivńı jednáńı v této
věci.
SKAS deklaruje připravenost k daľśım konzultaćım mj. na téma zhodnoceńı výsledk̊u prvńıho
semestru projektu.

Hlasováńı: 5–0–3, přijato

T. Zadražil informuje o stavu PC periféríı v poč́ıtačových učebnách a o komunikaci s dr. For-
stem, ve které hodlá nadále pokračovat s pověřeńım SKAS.

O. Procházka hodnot́ı reakci dr. Forsta jako hrubou, nehodnou akademického prostřed́ı a
jeho pozice, kterou na MFF zastává.

Konec zasedáńı v 22:21.

zapsal J. Šejnoha, změny na základě připomı́nek zapracoval V. T̊uma


